











提供自取服務餐廳





Coast Seafood & Grill Shop C, Ground Floor, 9-11 Cleveland Street, Fashion Walk, Causeway Bay, Hong Kong 香港銅鑼灣Fashion Walk加寧街9-11號地下C舖

Tel: 2576 8650

King Ludwig German Restaurant 德國餐廳 (Causeway Bay銅鑼灣) Shop A & C, Ground Floor, 8 Kingston Road, Fashion Walk, Causeway Bay, Hong Kong (MTR CWB Station Exit E) 香港銅鑼灣Fashion Walk京士頓街8號地下A及C舖 (銅鑼灣地鐵站E出口)

Tel: 2556 7033 / 2556 7011

King Ludwig Beerhall 德國餐廳 (Stanley赤柱) Shop 202, Murray House, Stanley Plaza, Stanley, Hong Kong 香港赤柱廣場美利樓202號舖

Tel: 2899 0122

● Kowloon 九龍區

King Ludwig Beerhall 德國餐廳 (TST尖沙咀) Shop No. 32. G/F.

MTR East Tsim Sha Tsui Station (Exit K), Kowloon 九龍港鐵尖東站地面32號舖(K出口)

Tel: 2369 8328

Prost by Kingludwig 德國餐廳 (TST尖沙咀) Shop 3013A&B, 3/F, Miramar Shopping Ctr., 132 Nathan Rd., TST, Kln.

九龍尖沙咀彌敦道132號美麗華商場3樓3013A&B店

Tel: 2473 0168

Table 18 Bar & Restaurant APM Shop UC-1, Upper Concourse Level, Millennium City 5, 418 Kwun Tong Road, Kowloon 九龍觀塘道418號創紀之城第五期APM大堂上層UC-1號舖

Tel: 3148 9444







New Territories 新界區

so thai so good (Tsing Yi青衣) Shop 302, Maritime Square, Tsing Yi, N.T. (Tsing Yi Station Exit F) 新界青衣青衣城302號舖(青衣站F出口)

Tel: 2433 0848



King Ludwig Beerhall 德國餐廳 (HSK洪水橋) Hung Shui Kiu, Yuen Long, New Territories (Opposite to Light Rail Hung Shui Kiu Station) 新界元朗洪水橋段(洪水橋輕鐵站斜對面)

Tel: 2477 5000



Terms and Conditions

- All Food will be packaged in aluminum foil or plastic containers.
- For every catering order of HKD\$2,000, 20 units of disposable (plastic dining utensils, paper napkins & plastic tablecloths) dining set will be provided. Extra spare quantity of dining sets will be
- Each restaurants will be handled as individual order. Delivery services are only available for order with a minimum amount HKD\$2,000. Additional transportation fee will be charged.
- Transportation Fee: HKD \$250-500, please check out the transportation fee with us.
- Delivery service does not cover outlying islands. (Ma Wan, Discovery Bay, Lamma, Cheung Chau, Peng Chau etc.)
- Transportation Fee for special day (e.g. 24th and 31st December) is subject to the final decision of
- Delivery services are available from 10am 7pm.
- Please place order in 3 working days before the delivery or pick up date.
- The location of order pick-up will be the designated restaurant preparing the catering order. For delivery services, please refer to the designated locations and charges.
- All KPG Royal Card Members are entitled to enjoy 5% off and bonus points earning (Transportation charge is excluded)
- Advance full payment is required. (Payment method: Cash, VISA, Master or AE Credit Card)
- All set items cannot be changed.
- All payment is non-refundable.
- Order will only be accepted after confirmation by King Parrot Group, and no change is accepted after confirmation of order.
- King Parrot Group reserves the right of final decision in case of disputes.

條款及細則

所有食物將以錫紙或塑膠外賣盒盛載。

每消費滿\$2,000元可免費獲贈即棄食具20份(叉、匙、紙碟、紙巾及膠檯布),如需額外數量 的即棄食具,將收取每份\$5。

預訂各餐廳之外賣到會單點食品及套餐,將以獨立訂單計算。每張訂單最低訂購額為港幣二仟 元(折扣後)可安排送貨服務及須另收運輸費。

運輸費: \$250-500, 請向餐廳職員查詢運輸費。

送貨服務不包括離島。(馬灣、愉景灣、南丫島、長洲、坪洲等)

特別節日(例如12月24日及31日)之運輸費會考慮當日之車期而有所更改(以公司之最後決定為準) 送貨服務時間只限早上10時至晚上7時。

請於送貨 / 自取日期前三個工作天訂購。

如外賣自取,地點為出品之餐廳。如須送貨,請注意指定區域之收費。

所有 KPG Royal 咭會員可獲95折優惠及賺取積分(優惠不包括運輸費)。

本公司須於確定訂單時,預先收取訂單全數金額。(可以現金、VISA、MASTER或AE信用咭 支付)

所有套餐食物恕不更改。

訂金一經繳付將不獲發還。

所有訂單由景樂集團確定後方為作實,一經雙方確定恕不更改。

如有任何爭議,景樂集團保留最終決定權。



